
Z á p i s 
 

z 4. zasedání (řádného) zastupitelstva Obce Libavské Údolí konaného dne 27.4.2023 

v zasedací síni Obecního úřadu od 17.00 hod. 
 

Přítomni: dle presenční listiny - 7 zastupitelů obce (Omluven paní Šebestýnová a pan Bobčík) 

                                                                                                

                 Zasedání zahájila dle § 92 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších 
předpisů starostka obce Ing. Petra Gajičová. 

 

Konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů obce, takže je zasedání 
schopno se usnášet ke všem bodům programu, který byl navržen následovně: 
 

15/23/ZO/2023 

 

Program: 

 

1.  

1. Schválení programu jednání 
2. Schválení zápisu 

3. Kontrola usnesení 
4. Jmenování ověřovatelů 

5. Volba návrhové komise 

6. Zpráva starostky 

7. Závěrečný účet 2022 

8. Rozbory hospodaření Obce k 31.03.2023 

9. Rozpočtová změna č. 2/2023 

10. Kompetence starostky ke schvalování rozpočtových změn 

11. Rozbory hospodaření ZŠ 31.03.2023 

12. OZV o stanovení obecního odpadového systému odpadového hospodářství 
13. Zpráva komise pro výběrová řízení – oplocení sběrného místa 

14. Smluvní vztahy – SoD vítězné firmy, ČEZ smlouva o zřízení VB – služebnosti, KS 

Trepák L., Textil Eco a.s., Darovací smlouva ZŠ, EKO-KOM a.s. 

15. Pozemky – prodeje, pronájmy, záměry – záměr pronájmu pozemků p.č .124, 125 k. ú 
Libavské Údolí, části pozemků 143/1 a 129/1 k. ú Libavské Údolí 

16. Nákup jednověžové soustavy park Kolová   

17. Různé – žádost ČSCH, žádost Zdravotní klaun, žádost Pomoc v nouzi, žádost 
Gaudeamus  

18. Diskuze 

 

Starostka uvádí, že program byl doplněn v bodě č. 14 o EKO KOM a v bodě č. 15 záměr 
pronájmu pozemků  143/1 a 129/1 k. ú Libavské Údolí. Dále, že program byl řádně zveřejněn 
a zda má někdo návrhy na doplnění, kdy nikdo návrhy neměl. Dále je hlasováno o návrhu 
schválení programu, tak jak byl na zasedání navržen. Tento byl zastupiteli schválen.   
 

Výsledek hlasování: Pro  7  Proti 0   Zdržel se  0   

Usnesení č. 15/23/ZO/2023 bylo schváleno.       

 

 



V l a s t n í   j e d n á n í 
                                                     ------------------------------ 

2/ Schválení zápisu 

3/Kontrola usnesení 
 

16/23/ZO/2023 

 

Na návrh ověřovatelů ze přechozího zasedání ZO pana Marečka a paní Bobčíkové byl zápis 

schválen. Dále bylo za nepřítomnou předsedkyní kontrolního výboru paní Šebestýnovou 

starostkou z předloženého zápisu konstatováno, že všechny body usnesení z 3. řádného 
zasedání ZO jsou splněny a průběžně plněny. 

 

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0  

Usnesení č. 16/23/ZO/2023 bylo schváleno.       

 

 

4/ Jmenovaní ověřovatelů 

 

17/23/ZO/2023 

 

Za ověřovatele byli navrženi pan Miloš Mareček a paní Jana Dranczáková a jmenováni. Jiné 
návrhy nebyly. 

  

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0   

Usnesení č. 17/23/ZO/2023 bylo schváleno.  

 

 

5/ Volba volební návrhové komise 

 

18/23/ZO/2023 

 

Do návrhové komise byla navržena Martina Špačková a zapisovatelkou paní Eva Bobčíková a 

zvoleni. Jiné návrhy nebyly.  
 

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0      

Usnesení č. 18/23/ZO/2023 bylo schváleno.       
 

 

6/ Zpráva starostky 

 

19/23/ZO/2023 

   

Starostka obce přečetla zprávu starostky - ZO bere na vědomí.  
 

     Přílohou č. 1 zápisu je uvedená zpráva starostky      
 

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0     

Usnesení č. 19/23/ZO/2023 bylo schváleno.       
 

 



 

7/ Závěrečný účet 2022 

 

20/23/ZO/2023 

 

Starostka informuje, že další jsou na programu body 7. až 11. týkající se finančních záležitostí 
a předává slovo předsedkyni finančního výboru paní Dranczákové. Paní Dranczáková uvádí, 
že prvním bodem je závěrečný účet, který jsme již projednávali a uvádí, že je nutné jej opět 
schválit. Uvádí, že finanční výbor jej projednal a doporučuje jej ke schválení. Starostka uvádí, 
že se s ním mohli všichni seznámit a jeho součástí je i zpráva o přezkoumání hospodaření 
obce. Nikdo neměl připomínky ani dotazy.  

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí projednalo závěrečný účet obce 
Libavské Údolí za rok 2022 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce 

Libavské Údolí za rok 2022 a vyjádřilo souhlas s celoročním hospodařením bez výhrad. 

Informace o projednání závěrečného účtu obce Libavské Údolí za rok 2022 včetně zprávy o 
výsledku přezkoumání hospodaření obce Libavské Údolí za rok 2022 bude podána Krajskému 

úřadu Karlovarského kraje ve lhůtě do 31.05.2023. 

 

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0  

Usnesení č. 20/23/ZO/2023 bylo schváleno.       

  

 

8/ Rozbory hospodaření Obce k 31.3.2023 

 

21/23/ZO/2023 

 

Paní Dranczáková poté čte jednotlivé rozbory, položky peněžních prostředků a komentář 
k hospodaření, dále příjmy a výdaje. Dále čte zprávu finančního výboru, kdy je konstatováno, 
že finanční výbor rozbory projednal a doporučuje zastupitelstvu schválení rozborů. Starostka 
se dotazuje, zda má někdo dotazy nebo připomínky, kdy nikdo žádné neměl.  

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí schvaluje rozbory hospodaření Obce 

k 31.03.2023. 

 

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0   

Usnesení č. 21/23/ZO/2023 bylo schváleno.       
 

 

9/ Rozpočtová změna č. 2/2023 

 

22/23/ZO/2023 

 

Předsedkyně finančního výboru paní Dranczáková dále informuje, že dalším je rozpočtová 
změna č. 2 a dále sděluje přítomným u rozpočtové změny č. 2 u jakých položek došlo 
k navýšení a to u příjmů i výdajů a konstatuje, že finanční výbor byl se změnami seznámen a 

doporučuje je ke schválení. Starostka se dotazuje, zda má někdo dotazy nebo připomínky, kdy 
nikdo žádné neměl.  

 



Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí schvaluje rozpočtovou změnu č. 
2/2023. 

    

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0   

Usnesení č. 22/23/ZO/2023  bylo schváleno.      
 

 

10/ Kompetence starostky ke schvalování rozpočtových změn 

 

23/23/ZO/2023 

 

Starostka dále informuje, že dalším je tak jako v minulosti schválení kompetenci starostce 

obce, aby mohla schvalovat příjmy z dotací a má vždy povinnost na dalším zasedání seznámit 
zastupitelstvo. Jelikož tato kompetence byla ohraničena časovým úsekem, který skončil, je 

třeba schválit jí znovu a na dobu neurčitou. Ptá se, zda má někdo dotazy nebo připomínky, 

kdy žádné nebyly.  
 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí pověřuje na dobu neurčitou starostku 

obce k provádění rozpočtových opatření v souvislosti s přijatými dotacemi na příjmové i 
výdajové straně rozpočtu. Konkrétní provedená opatření budou předložena zastupitelům na 

nejbližším zasedání zastupitelstva obce.  

 

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0   

Usnesení č. 23/23/ZO/2023  bylo schváleno.      
 

 

11/ Rozbory hospodaření ZŠ 31.03.2022 

 

24/23/ZO/2023 

 

Starostka dále informuje, že dalším je rozbor hospodaření ZŠ, kdy opět předává slovo 
předsedkyni finančního výboru paní Dranczákové. Paní Dranczáková poté čte jednotlivé 

rozbory, položky rozborů. Dále konstatuje, že finanční výbor projednal rozbory hospodaření 
ZŠ a doporučuje zastupitelstvu schválení rozborů. Starostka se dotazuje, zda má někdo dotazy 
nebo připomínky, kdy žádné nebyly. 

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí schvaluje rozbory hospodaření 
Základní a mateřské školy k 31.03.2023. 

 

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0   

Usnesení č. 24/23/ZO/2023 bylo schváleno.       
 

 

 

12/ OZV o stanovení obecního odpadového systému odpadového hospodářství 
 

25/23/ZO/2023 

 

Starostka dále informuje, že dalším je vyhláška, kterou jsme sice měli, ale jelikož jsme v textu 

používali termín sběrný dvůr a my nemáme sběrný dvůr nýbrž „Sběrné místo“, tak jsme 



vyhlášku museli přepracovat a je již posouzená z MV, třeba jí číslovat a je veřejně dostupná. 
Musíme jí schválit a odelat do registru. Ptá se, zda má někdo dotazy kdy žádné nebyly.  
 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí schvaluje Obecně závaznou vyhlášku 

obce Libavské Údolí o stanovení obecního systému odpadového hospodářství. 
 

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0   

Usnesení č. 25/23/ZO/2023 bylo schváleno.       
 

 

10/ Zpráva komise pro výběrová řízení 
 

26/23/ZO/2023 

 

Starostka uvádí, že jak uvedla ve své zprávě nutnost oplocení sběrného místa, tak zadala 

poptávku a předává slovo paní Dranczákové k podání zprávy za komisi pro výběrová řízení. 
Paní Dranczáková informuje, že se přihlásily 2 firmy s nabídkou Sokostav HT za 396827,- Kč 
včetně DPH a JML stavební s.r.o za 421463,- včetně DPH. Kritériem byla cena, takže komise 
zvolila firmu Sokostav. Starostka doplňuje, že záměrem je zajistit bezpečnost dětí, kterém tam 
chodí a dále zlepšit vzhled, kdy popisuje, jak by to mělo vypadat. Rovněž  sděluje, že podla 

žádost na nadaci ČEZ, která však byly zamítnuta. Opětovně se pokusila žádat o individuální 
dotaci na K. Kraj, kdy však výsledky ještě neznáme. Ptá se, zda má někdo dotazy a pokud ne 

můžeme rovnou schválit i smlouvu. Nikdo neměl dotazy.   
 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí bere na vědomí zprávu komise pro 

výběrová řízení – oplocení sběrného místa. 

 

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0   

Usnesení č. 26/23/ZO/2023 bylo schváleno.       
 

 

14/ Smluvní vztahy – SoD vítězné firmy, ČEZ smlouva o zřízení VB – služebnosti, KS 

Trepák L., Textil Eco a.s., Darovací smlouva ZŠ, EKO-KOM a.s. 

 

27/23/ZO/2023 

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí souhlasí s uzavřením smlouvy o dílo 
na oplocení sběrného místa s firmou SOKOSTAV HT s.r.o. a pověřuje starostku podpisem 
smlouvy. 

 

Výsledek hlasování: Pro  7    Proti  0    Zdržel se 0      

Usnesení č. 27/23/ZO/2023 bylo schváleno 

 

 

28/23/ZO/2023 

 

Starostka uvádí, že další bod je zřízení věcného břemena pro ČEZ, kdy si noví majitelé 

zahrádky zřídili elektro přípojku a část vede v našem pozemku. Smlouvu zastupitelé obdrželi 
a ptá se zda má někdo dotazy, kdy žádné nebyly.  

 



Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí souhlasí s uzavřením smlouvy s ČEZ 
distribuce, a.s. o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV/12-0020142 a pověřuje 
starostku podpisem smlouvy. 

 

Výsledek hlasování: Pro  7    Proti  0    Zdržel se 0   

Usnesení č. 28/23/ZO/2023 bylo schváleno 

 

29/23/ZO/2023 

 

Starostka uvádí, že další bod je kupní smlouva mezi obcí a panem Ladislavem Trepákem, kdy 
tento si vybudoval prodloužení splaškové kanalizace k jeho domu a nyní jí předává obci. 
Smlouvu vytvořenou právníkem obdrželi všichni zastupitelé a cena je symbolická 1,- Kč. Ptá 
se, zda má někdo dotazy, kdy žádné nebyly.  

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí souhlasí s uzavřením kupní smlouvy 
s Ladislavem Trepákem -  prodloužení splaškové kanalizace a pověřuje starostku podpisem 
smlouvy. 

 

Výsledek hlasování: Pro  7    Proti  0    Zdržel se 0   
Usnesení č. 29/23/ZO/2023 bylo schváleno 

 

30/23/ZO/2023 

 

Starostka uvádí, že další bod je dodatek ke smlouvě s firmou TextilEco, kdy se jedná o bílý 
kontejner na textil, který máme a v dodatku jim připadá odměna ve výši 1200,- Kč za jeden 

kontejner za rok. V roce 2022 se nasbíralo 352 kg textilního odpadu. Všichni smlouvu 
obdrželi a ptá se zda má někdo dotazy. Pan Vít se dotazuje, jak často je ten svoz a navrhuje 
jim stanovit počet svozů. Starostka doplňuje že nám oni zase poskytují odměnu 500,- Kč 
ročně, kdy můžeme toto ještě navrhnout k doplnění.  

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí souhlasí s uzavřením dodatku č. 1 ke 
Smlouvě o umístění a provozování kontejnerů s firmou TextilEco a.s. a pověřuje starostku 

podpisem dodatku této smlouvy. 

 

Výsledek hlasování: Pro  7    Proti  0    Zdržel se 0   
Usnesení č. 30/23/ZO/2023 bylo schváleno 

 

31/23/ZO/2023 

 

Starostka uvádí, že další bod je darovací smlouva pro ZŠ, Ta pořádala Velikonoční jarmark a 
výtěžek ve výši 7400,- Kč chtějí použít na autobus na výlet, kdy je tedy třeba schválit 

darovací smlouvu, kterou všichni obdrželi. Ptá se, zda má někdo dotazy, kdy žádné nebyly.  
 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí souhlasí s přijetím daru pro Základní 
a mateřskou školu Libavské Údolí ve výši 7.400 Kč. Darovací smlouva tvoří přílohu tohoto 

usnesení. 
 

 

Výsledek hlasování: Pro  7    Proti  0    Zdržel se 0   
Usnesení č. 31/23/ZO/2023 bylo schváleno 



32/23/ZO/2023 

 

Starostka uvádí, že další bod je smlouva s EKO KOM, kdy tato je tu již léta, ale došlo ke 
změně legislativy je třeba schválit novou upravenou smlouvu. Uvádí, že smlouvu všichni 
obdrželi a ptá se, zda má někdo dotazy, kdy žádné nebyly.  

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí souhlasí s uzavřením smlouvy s EKO-

KOM a. s. o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do 
obecného systému odpadového hospodářství a pověřuje starostku podpisem smlouvy.  

 

Výsledek hlasování: Pro  7    Proti  0    Zdržel se 0   

Usnesení č. 32/23/ZO/2023 bylo schváleno 

 

 

12/ Pozemky – prodeje, pronájmy, záměry – záměr pronájmu pozemků p.č .124, 125 k. ú 
Libavské Údolí, části pozemků 143/1 a 129/1 k. ú Libavské Údolí 

 

33/23/ZO/2023 

 

Starostka informuje, že dalším bodem je záměr pronájmu pozemků, kdy se jedná o zahrádky 

na nově zakoupených pozemcích nad Základní školou, kdy na pronájem jsme vytvořili 
kritéria pronájmu. Uvádí, že zahrádky jsou rozparcelovány na 12 zahrádek o velikosti 500 až 
600 m2 a všichni zastupitelé obdrželi plánek včetně cest a rozdělení. Starostka uvádí, že by 
ráda již teď s ohledem na roční dobu dala záměr a chtěla upřednostnit ty, co přišly o zahrady 

při prodeji pozemků, byť již většina z nich už má jiné zahrady. Následně čte pan Vít 
jednotlivá kritéria. Starostka se dotazuje, zda má někdo dotazy, kdy žádné nebyly. Doplňuje, 
že budeme schvalovat pouze záměr pronájmu a kritéria a teprve příště pronájem.  

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí schvaluje záměr pronájmu pozemků 

k.ú. Libavské Údolí: 
 

1.   Pozemek č. 124/2 o výměře 519 m2 

2.   Pozemek č. 124/3 o výměře 540 m2 

3.   Pozemek č. 124/4 o výměře 561 m2 

4.   Pozemek č. 124/5 o výměře 580 m2 

5.   Pozemek č. 125/2 o výměře 599 m2 

6.   Pozemek č. 125/3 o výměře 622 m2 

7.   Pozemek č. 125/4 o výměře 644 m2 

8.   Pozemek č. 125/5 o výměře 667 m2 

9.   Pozemek č. 125/6 o výměře 689 m2 

10. Pozemek č. 125/7 o výměře 667 m2 

11. Pozemek č. 125/8 o výměře 426 m2 

12. Pozemek č. 125/9 o výměře 498 m2 

 

za 2,- Kč/m2/rok na dobu jednoho roku, s možností následného prodloužení na dobu 

neurčitou. Zájemci budou posuzováni dle schválených kritérií, která tvoří přílohu tohoto 

usnesení.  
 

Výsledek hlasování: Pro  7    Proti  0    Zdržel se 0   
Usnesení č. 33/23/ZO/2023 bylo schváleno 



34/23/ZO/2023 

 

Starostka informuje, že dalším bodem je záměr pronájmu pozemků, kdy se jedná o pozemek 

č. 143/1 a 129/1. Uvádí, že první je žádost paní Jánošíkové, kdy si chtějí rozšířit zahradu na 
pěstování ovoce a zeleniny, což je pozemek č. 143/1 a sousedí s jejich zahradou. Ptá se, zda 

má někdo dotazy, kdy žádné nebyly.  
 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí schvaluje záměr pronájmu části 

pozemku parc. č. 143/1 k. ú. Libavské Údolí o výměře 116 m2.  

 

Výsledek hlasování: Pro  7    Proti  0    Zdržel se 0     
Usnesení č. 34/23/ZO/2023 bylo schváleno 

 

 

35/23/ZO/2023 

 

Starostka informuje, že dalším bodem je záměr pronájmu pozemku 129/1, kdy si žádá její syn 
Roman o pronájem na chov drůbeže. Část má již v nájmu, ale rád by ještě pronajmul pozemek 
o velikosti 500 m2. Doplňuje, že o záměru hlasovat bude, ale o samotném nájmu nikoliv 

z důvodu střetu zájmu. Ptá se, zda má někdo dotazy, kdy žádné nebyly.  
 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí schvaluje záměr pronájmu části 

pozemku parc. č. 129/1  k. ú. Libavské Údolí  o výměře 500 m2 za účelem pastvy drůbeže. 
 

Výsledek hlasování: Pro  7    Proti  0    Zdržel se 0     
Usnesení č. 35/23/ZO/2023 bylo schváleno 

 

 

36/23/ZO/2023 

 

Starostka informuje, že dalším bodem je výhodná nabídka od pana Smitky, který nám nabízí 
za slušnou cenu herní prvek a to jednověžovou soustavu a navrhuje jí doplnit na Kolovou na 
louku. Ptá se, zda má někdo dotazy, kdy žádné nebyly.  
 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí souhlasí s pořízením vč. montáže 

jednověžové sestavy + houpačka do parku na Kolové dle nabídky firmy Smitka František - 
Dětská hřiště. Nabídka tvoří přílohu tohoto usnesení.   
 

Výsledek hlasování: Pro  7    Proti  0    Zdržel se 0   
Usnesení č. 36/23/ZO/2023 bylo schváleno 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



14/ Různé – žádost ČSCH, žádost Zdravotní klaun, žádost Pomoc v nouzi, žádost 
Gaudeamus 

 

37/23/ZO/2023 

 

Starostka sděluje přítomným, že v různém je první žádost o finanční příspěvek Nadačnímu 
fondu Gaudeamus Cheb, která nás žádá opakovaně a jde o dějepisnou soutěž. Navrhuje 

schválit příspěvek jako v loňském roce ve výši 3.000,- Kč. Další návrhy ani dotazy nebyly. 

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí schvaluje finanční dar ve výši 3.000,- 

Kč Nadačnímu fondu Gaudeamus, Cheb a pověřuje starostku uzavřením veřejnoprávní 
smlouvy. 

 

Výsledek hlasování: Pro 7  Proti  0   Zdržel se  0  

Usnesení č. 37/23/ZO/2023 bylo schváleno. 

 

 

38/23/ZO/2023 

 

Starostka sděluje přítomným, že další žádost o příspěvek je od svazu chovatelů, který nás 
žádá každoročně o příspěvek ve výši 3000,- K. V letošním roce nám nabídli i svou účast na 
Dětském dnu, který budeme pořádat a kde uskuteční menší výstavu.  Navrhuje schválit 
příspěvek jako v loňském roce ve výši 3.000,- Kč. Další návrhy ani dotazy nebyly.  

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí schvaluje finanční dar ve výši 3.000,- 

Kč Českému svazu chovatelů z. s. ZO Kynšperk nad Ohří a pověřuje starostku uzavřením 
veřejnoprávní smlouvy. 

 

Výsledek hlasování: Pro  7   Proti  0    Zdržel se 0   

Usnesení č. 38/23/ZO/2023 bylo schváleno 

 

 

39/23/ZO/2023 

 

Starostka sděluje přítomným, že další žádost o příspěvek je Pomoc v nouzi jako každý rok. 

Uvádí, že po nás žádají astronomickou částku 100.000,- Kč. Uvádí, že v roce 2022 jsme jim 

poskytli částku ve výši 15.000,- Kč a navrhuje opět přispět touto částkou. Uvádí, že chápe, že 

potřebují prostředky, ale částky, které uvádí, že jim poskytly jiné obce, tak s těmi se 

nemůžeme srovnávat. Uvádí, že Kynšperk jim sice dal 350 tisíc Kč, ale jejich rozpočet je 130 

milionů. Luby jim dali 200 tisíc, ale jejich rozpočet je 55 milionů. Náš rozpočet je 8 milionů, 
takže jde o nepoměr. Navrhuje jim dát opět 15 tisíc korun. My se musíme snažit hledat dotace 
kde se dá a žádají i jiní. U nás je 6 klientů. Paní Špačková navrhuje 12.000,- Kč. Uvádí, že 
tedy budeme hlasovat nejprve o částce 12.000,- Kč.  

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí schvaluje finanční dar ve výši 
12.000,- Kč spol. Pomoc v nouzi o.p.s. a pověřuje starostku uzavřením veřejnoprávní 
smlouvy. 

 

Výsledek hlasování: Pro  5   Proti  2 (Mareček, Maxant)  Zdržel se 0   

Usnesení č. 39/23/ZO/2023 bylo schváleno 



40/23/ZO/2023 

 

Starostka sděluje přítomným, že další žádost o příspěvek je od Zdravotních klaunů, kteří 
navštěvují nemocnice, kde jsou těžce nemocné dětia nás žádají o jakýkoliv dar. Ptá se na 

návrhy, kdy pan Vít navrhuje 5.000,- Kč, jelikož dělají dobrou práci, což potvrzuje paní 
Dranczáková. Starostka navrhuje částku 4.000,- nebo zda má někdo jiné návrhy. Navrhuje 

hlasovat nejprve o částce 5.000,- Kč. Další návrhy ani dotazy nebyly.  

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Libavské Údolí schvaluje finanční dar ve výši 5.000,- 

Kč spol. Zdravotní klaun a pověřuje starostku uzavřením veřejnoprávní smlouvy. 

 

Výsledek hlasování: Pro  5   Proti  0    Zdržel se 2 (Gajičová, Špačková)  
Usnesení č. 40/23/ZO/2023 bylo schváleno 

 

 

15/ Diskuze  

 

Starostka se ptá, zda má někdo něco do diskuze.  

Paní Trepáková poděkovala panu  Marečkovi a Maxantovi za projev pochopení se službou 
Pomoc v nouzi, kdy oni dělají velmi záslužnou práci a to člověk zjistí, až když má tu 
zkušenost.  
Dále vyjádřila poděkování panu Bobčíkovi, který vytvořil film o cestách místního moto klubu 

a vyjádřila obdiv a nadšení při promítání v kině a celou organizaci.  

Dále vyjádřila poděkování za krásnou Velikonoční výzdobu v obci.  

 

Starostka obce po poděkování ZO a přítomným ukončila 4. řádné zasedání ZO v 17:55 hodin.  

 

Ověřovatelé:  
 

Miloš Mareček   ................................. 

 

Jana Dranczáková  .................................      

                        

 

 

 

Ing. Petra Gajičová 

                               starostka  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis sepsán dne 3.5.2023 


